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      Incheiat astăzi 15.10..2021  în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Mioarele , 

convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.1 din Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, prin 

Dispoziţia primarului nr.83/11.10..2021. 

      Sedinta se desfasoara la sediul primariei Mioarele , cu respectarea masurilor legale care se 

aplica pe durata starii de alerta , in vederea prevenirii si combaterii efectelor pandemiei de 

COVID -19 ; 

           In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca  la şedinţă participă  toți cei 

11 consilieri locali în funcţie.  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , 

domnul consilier personal - cabinet primar , Deca Ion şi doamna Balan Raluca Ana -secretarul 

general al comunei Mioarele ; 

- Invitata –doamna consilier superior Pirnuta Steliana  

    

    Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard  , prezinta proiectul ordinii de zi : 

1. Aprobarea proceselor  verbale al ședințelor anterioare a Consiliului Local 
al comunei Mioarele ,jud Arges   

2. Proiect de hotărâre  cu privire la rectificarea bugetara  
                       Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 
3. Proiect de hotarare privind desemnarea unei persoane responsabile cu 

protectia animalelor  
                                                                     Intiator : Sucu Gheorghe - primar  
6. Diverse probleme supuse atenției Consiliului Local 

 

Se supune la vot aprobarea proiectului ordinii de zi . Votul este unanim., 11 voturi 
pentru ; 

 
      Domnul presedinte trece la primul punct de pe ordinea de zi ,  aprobarea proceselor 
verbale din sedintele anterioare . 
       Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard citeste procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 28.09.2021 , nefiind obiectiuni se supune la vot . Procesul verbal al 

sedintei ordinare din data de 28.09.2021 este aprobat in unanimitate  11 voturi pentru . 



      Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard , da citire procesului verbal al  
sedintei extraordinare din data de 08.10.2021 , nefiind obiectiuni , se supune la vot . 

Procesul verbal din data de 08.10.2021 este aprobat in unanimitate , 11 voturi pentru  . 
 

 Se trece la punctul 2 pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre  cu privire la rectificarea 
bugetara   

 
            Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar 
Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hotarare cu unanimitate  

 

 
 Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard   citeste nota de fundamentare si raportul 

de specialitate  intocmit de Compartimentul Contabilitate si Achizitii publice : 
- Este vorba de banii pe care i am primit de la Guvern ? 

- Domnul primar : Da , cei 700 mii  lei , pe care i am repartizat si pe venituri si pe 
cheltuieli . 

- Domnul consilier Deca : La cele trei proiecte : Podul de la Suslanesti , Apa  si 

drumurile comunale  , ne ajung banii , adica se inchid cele trei proiecte ? 
_ Domnul primar :  Da , cele trei se inchid , adica le terminam cu banii acestia . Pentru 

ulite  , inca ne mai trebuie bani   
- Domnul consilier Deca : P.U.G.ul ? 

-Domnul primar : Da , am aprobat si pentru P.U.G . 
- Domnul consilier Zipis : Apa adica ,  s o aducem din oras ? Pe proiectul vechi ? 

-Domnul primar : Pana la urma cred ca facem un proiect nou . Am tot avut discutii pe 

cel vechi cu Primaria Campulung . 
- Domnul consilier Postoaca : Nu putem lua decizii fara Primaria  Campulung  
- Domnul primar : Vedem cum rezolvam , eventual bagam conducta  noua si tragem apa  
Am prins apa si pe "Anghel Saligny" , acum vedem  , costurile sunt mari . 

- Domnul primar : Pe "Anghel Saligny" se da cam 40 miliarde , noi am bagat doua 
proiecte : drumul si apa , n am bagat si ulitele , acum , vedem ce reusim sa facem .. 

Nemaifiind discutii se supune la vot . HOTARAREA  nr 39 , se voteaza cu 
unanimitate de voturi ,11 voturi pentru . 
 
 Domnul presedinte de sedinta Grecu Eduard , trece la  punctul 3 pe ordinea de zi : 

Proiect de hotarare privind desemnarea unei persoane responsabile cu 
protectia animalelor  si gestionarea cainilor fara stapan . 

 
           Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar 
Comisia de specialitate nr.1  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate. 

Comisia de specialitate nr.2  a avizat favorabil proiectul de hotărâre cu unanimitate 

Comisia de specialitate nr 3 a avizat favorabil proiectul de hotarare cu unanimitate  

 



Domnul presedinte GRECU EDUARD    citeste referatul de specialitate intocmit 
de doamna secretar prin care se aduce la cunostiinta infiintarea Biroului pentru protectia 

animalelor , in cadrul Inspectoratelor de Politie , si cadrul legislativ conform caruia , 
cainii fara stapan intra in obligatiile Consiliului  Local de a i gestiona cu tot ce inseamna : 

sterilizare , ingrijire, trimiterea in adaposturi , inclusiv euthanasiere , in colaborare cu 
medicul veterinar din comuna .  

Domnul primar :  Am primit o adresa cum ca s a infiintat Politia Animalelor - si 

ne cer sa desemnam un reprezentant  pentru gestionarea cainilor fara stapan . Noi nu 
avem  , deocamdata , nu avem  caini fara stapan dar situatia se poate schimba , de aceea 

ne am gandit ca aceasta obligatie sa se extinda la protejarea tuturor animalelor din 
comuna . 

Domnul consilier Deca : Referitor la sacrificarea animalelor  si aici ma refer la 
porci ca vine acum sezonul lor , la tauri , procedura de sacrificare ar trebui sa fie 

imbunatatita , sa nu mai fie chinuite . Medicul veterinar sa se doteze cu pistol special 

pentru sacrificare . Am asistat la situatii  traumatizante atat pentru animale cat si pentru 
oamenii care participa la asta , in special copiii pot ramane cu traume dupa ce vad asa 

ceva . Totusi lucrurile trebuie sa evolueze , animalele sa nu mai fie sacrificate barbar . 
Domnul consilier Zipis :Da , este de luat in calcul dotarea medicului veterinar. 

Domnul primar : Cred ca cel mai indicat este domnul doctor Burtoiu Ion sa fie 
desemnat responsabil cu protectia animalelor si gestionarea cainilor fara stapan . De la 

sterilizarea lor , cand o sa fie cazul , pana la plasarea intr un adapost de la Campulung , 

este cel mai in masura sa se ocupe . 
Se propune  desemnarea domnului doctor veterinar , Burtoiu Ion , responsabil cu 

protectia animalelor si gestionarea cainilor fara stapan . 
Nemaifiind discutii , se supune la vot , HOTARAREA NR 40 , se voteaza cu 11 

voturi pentru . 
 
Se trece la punctul 3 pe ordinea de zi :  

Diverse probleme supuse atentiei Consiliului Local  
 

 Domnul consilier Iosif Gheorghe : Doamna secretara , am tot rugat o pe doamna 
contabila si pe  domnul primar sa ne prezinte si noua raportul  Curtii de Conturi , sa stim 

si noi ce au gasit . Ati consemnat asta si in procesul verbal . 
Domnul consilier Jinga :- Da , si eu am cerut asta . 

Domnul primar : Auditul inca n a terminat treaba , au zis ca vor reveni la sfarsitul lunii , 

mai au mici  verificari de facut . 
Doamna contabila : Nu s a incheiat . Dupa ce se va incheia o sa prezentam raportul final  

Domnul consilier   Iosif Gheorghe : Domnule primar , v am rugat sa ne prezentati si 
noua un raport la un an de la alegerea dumneavoastra . 

Domnul primar : Nu s a implinit inca un an , dar voi face un raport  si o sa l prezint in 
sedinta viitoare . 

Domnul consilier Zipis : Au aparut iarasi gropi mari in drumul principal  , ceva pietris sa 

le mai astupam , gasim ? 



Domnul  primar ; Da , am vazut . Trimit baietii maine si mai punem .. 
Domnul consilier Zipis : Macar unde sunt mai urate .. 

Domnul viceprimar Iosif Ion : Am primit instintare astazi , "Focul lui Sumedru"  nu se 
poate tine anul acesta din cauza incidentei crescute  a virusului Sars Cov 2 , asa ca nu 

putem organiza nimic . 
 

 Nemaifiind alte discutii, domnul presedinte de sedinta Grecu  Eduard , declara sedinta 

inchisa la ora  18 ,45 . 
 Drept pentru care am incheiat  acest  proces -verbal al sedintei ordinare din data de 

15.10.2021  
 

 

Presedinte de sedinta                                                     Secretar general comuna 
Grecu Eduard                                                                   Balan Raluca Ana  


